
 

 

 

     

 

 

Αθήνα, 7 Ιουλίου 2020 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς: τον Υπουργό Οικονομικών 

  

Θέμα: «Μέτρα στήριξης λογιστών από το Σύλλογο Λογιστών Κέρκυρας» 

Ο πρόεδρος του Δ.Σ. του Συλλόγου Λογιστών Κέρκυρας  Νικόλαος 

Μάμαλος  σε συνέντευξη τύπου χαρακτηριστικά αναφέρθηκε «στην 

αδυναμία να εφαρμοστούν οι  αποφάσεις που μετακυλίονται στις πλάτες 

των λογιστών από την πλευρά της διοίκησης.» και συνεχίζει «Δεν 

αρνηθήκαμε την δύσκολη περίοδο της καραντίνας να εφαρμόσουμε τις 

δύσκολες αποφάσεις που εξήγγειλε η κυβέρνηση, με αυτές να 

περιλαμβάνουν 12 πράξεις νομοθετικού περιεχομένου, 610 κοινές 

υπουργικές αποφάσεις και χιλιάδες διευκρινιστικές αναγγελίες που πρέπει 

να αναγνωστούν, να μελετηθούν και να αφομοιωθούν.» Επίσης 

αναφέρθηκε στην εποχικότητα των επιχειρήσεων, οι οποίες δεν 

λαμβάνονται υπόψη, με αποτέλεσμα να χάνουν ωφελήματα, όπως 

επιχορηγήσεις από το κράτος. Τέλος, ο Σύλλογος ζήτησε από το Κράτος να 

πάρει μέτρα στήριξης για τον κλάδο των λογιστών και μάλιστα σε 

πανελλαδικό επίπεδο. 

Κατόπιν όλων των παραπάνω και με δεδομένο πως και οι λογιστές είναι 

άμεσα εξαρτημένοι επαγγελματικά από την εύρυθμη λειτουργία οικονομική 

ευημερία των επιχειρήσεων και των ιδιωτών,    

    Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 

1. Τι περαιτέρω άμεσα μέτρα θα λάβει η Κυβέρνηση για τον κλάδο των 

λογιστών; 
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2. Υπάρχει πρόβλεψη για παράταση της φορολογίας εισοδήματος για το 

τέλος Σεπτεμβρίου; 

3. Υπάρχει πρόβλεψη για κατάργηση των προστίμων όσο διαρκεί η 

υγειονομική κρίση; 

4. Τι μέτρα θα ληφθούν για φορολογικές ελαφρύνσεις και 

χρηματοδοτήσεις για τον κλάδο των λογιστών; 

5. Θα υπάρξει ρύθμιση για την φορολογική ελάφρυνση των 

επιχειρήσεων και την αναστολή των ασφαλιστικών εισφορών που 

επιβλήθηκαν στην περίοδο της καραντίνας; 

 

 
Η ερωτώσα βουλευτής 

   

                                          

  Φωτεινή Μπακαδήμα  




